



**Mighty Brokerage (Asia) Limited**  
**敏哲証券有限公司**

**Witness Statement**  
**見證書**

Please return your completed form by mail to Customer Service Department, Shop 68-70, Manor Centre, 218 Fuk Wing Street, Kowloon or by fax (852) 2655 7033. For any enquiries, please do not hesitate to contact us at (852) 2655 7011.

請將已填妥的表格郵寄至九龍福榮街 218 號美居中心地下 68-70 號舖或傳真至 (852) 2655 7033 客戶服務部。如有任何查詢，請致電 (852) 2655 7011 與客戶服務部聯絡。

**To: Mighty Brokerage (Asia) Limited**

致：敏哲証券有限公司

Hereby certify that (Mr / Ms) \_\_\_\_\_ has signed in front of me the account opening form of "Mighty Brokerage (Asia) Limited". I have witnessed the signature, inspected the original identity documents and confirmed that the identity document number of the undersigned is \_\_\_\_\_.

茲此證明 \_\_\_\_\_ (先生/女士)已在本人面前簽署貴公司“敏哲証券有限公司”之開戶表格。本人已核對該簽署者所提供之身份證明文件，其身份證明文件碼為 \_\_\_\_\_，證實該簽署者確為其本人。

**Witness Signature with company chop**

見證人簽署/蓋章

**Name of Witness**

見證人姓名

**Witness Occupation/Title**

見證人職業

**License No. (if applicable)**

執業牌照號碼 (如適用)

**Date:**

日期:

備註：見證人必須為任何香港證監會持牌人士、其聯繫人士、太平紳士、銀行分行經理、執業會計師、律師或公證人。  
**Note: Witness must be any SFC licensed or registered person, an affiliate of such person, a Justice of the Peace, a Branch Manager of a bank, Certified Public Accountant, Lawyer or Notary Public.**